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Møtedeltakarar Parti 

Amalie Henden Kleppe  

Frida Herøy  

Hanne Leah Waage Rognsvåg  

Maren G. Tungland  

Marius Waage  

Ståle Opsahl  

Otto-Andre Nordby H 

  
  

 

 
 
 
Følgjande frå administrasjonen møtte: 
Bjarte Villanger, Signe Råheim  
 
 
  



 

 

 
Sakliste 

 
Saknr Tittel 
020/19 Godkjenning av møteinnkalling og sakliste 
021/19 Godkjenning av møtebok 
022/19 Rådmannen sitt framlegg til budsjett 2020 og økonomiplan 2020 - 2023 
024/19 Aldersgrense på treningsrom/svømmebasseng 
025/19 Arrangement 
026/19 Psykisk helse på skulen 
027/19 Referat frå fylkestinget for Vestland ungdom 
028/19 Ope hallen 
029/19 LAN 
 
  



 

 

 

020/19: Godkjenning av møteinnkalling og sakliste 
 

Behandling: 
Saka vart ikkje handsama.  

 

Vedtak: 
 

 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

021/19: Godkjenning av møtebok 
 

Behandling: 
Saka vart ikkje handsama. 
 

Vedtak: 
 

 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

022/19: Rådmannen sitt framlegg til budsjett 2020 og økonomiplan 2020 - 2023 
 

Behandling: 
Ungdomsrådet ønskte garderobe og toalett på fotballbana. Representant for rådmannen 
fortalde at dei må ta kontakt med idrettslaget.  
Ungdomsrådet ønskte at det skulle vore ein stad ungdommar kan vere i helgene.  
Frida Herøy foreslo bygdekino. Maren G. Tungland foreslo at bygdekinoen kan vere ein gong 
i månaden. 
Ståle Opsahl foreslo stupebrett på badestranda.  
Frida Herøy foreslo klatrevegg.  
Amalie foreslo ny huske utanfor skulen.  
 

Vedtak: 
Det vart ikkje røysta over framlegga som kom fram i ungdomsrådsmøtet.  

 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
 
 
 
 
 



 

 

024/19: Aldersgrense på treningsrom/svømmebasseng 
 

Behandling: 
Ungdomsrådet ønskte lågare aldersgrense på styrkerommet i hallen. Ungdomsrådet ønskte 
opplæring av f.eks. Åse Leivdal Kjølleberg. Rådmannen sin representant informerte om at 
aldersgrensa er satt til 16år grunna ansvar for utstyr.   

 

Vedtak: 
Det vart ikkje røysta over framlegga.  

 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

025/19: Arrangement 
 

Behandling: 
Frida Herøy foreslo at ungdomsrådet kunne kjøpe inn pepperkakehus og at ungdommar 
kunne delta på arrangement der de deler seg inn i grupper for å dekorere pepperkakehus.  
Ungdomsrådet vart samd om å ha arrangement torsdag 28.november.  

 

Vedtak: 
 Ungdomsrådet vart samde om å ha arrangement med dekorering av pepperkakehus torsdag 
28.desember kl.19.00 - 21.00. 

 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

026/19: Psykisk helse på skulen  
 

Behandling: 
Saka vert avslutta fordi psykisk helse skal opp som tema på skulen no snart. 

 

Vedtak: 
Det vart ikkje røysta over framlegget. 
 
 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 

027/19: Referat frå fylkestinget for Vestland ungdom 
 

Behandling: 
Frida fortalde om ungdommens fylkesting Vestland som ho og Hanne Leah Waage 
Rongsvåg var på. Ho fortalde om at dei vart delt inn i grupper og diskuterte saker.  
 

Vedtak: 
Det vart ikkje røysta over saka. 
 
 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

028/19: Ope hallen 
 

Behandling: 
Ungdomsrådet ønskte å ha ope hall.  Rådmannen sin representant informerte om at det er 
idrettslaget som har førsterett på hallen. Otto-Andre Nordby(H) føreslår at dei tek kontakt 
med idrettslaget. 
Ungdomsrådet ønskte å få til ei ordning med vakt.  Frida Herøy høyrer med Kristine Rossnes 
om kor tid hallen er ledig. 
Ungdomsrådet foreslo at dei kan ha kiosk, biljardbord og bowling avhengig av kven av 
foreldrene som har vakt.  
 

Vedtak: 
Ungdomsrådet vart samde om å utsette ope hall til vår 2020. 
 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

029/19: LAN 
 

Behandling: 
Ståle Opsahl forslår at det vert arrangert lan.  
Frida Herøy foreslår å samarbeide med Austrheim om lan. 
Saka vart utsett. 

 

Vedtak: 
Saka vart utsett.  
 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
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